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Z A P I S N I K 

 

 

37. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 28. 9. 2022 ob 16.00 uri v sejni sobi 16 

stavbe Mestne občine Kranj. 

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec.  

 

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Lea Bidovec, Ana Černe, Janez Černe, 

Irena Dolenc, Evstahij Drmota, Sandra Gazinkovski, Gordana Grobelnik, Bojan Homan, Iztok Jenko, Nataša 

Jenkole, Andreja Kert, Saša Kristan, Milan Glamočanin, mag. Branko Grims, Robert Nograšek, Tomaž Ogris, Jernej 

Pavlič, Ana Pavlovski, dr. Neven Polajnar, Jožef Rozman, Nada Sredojević, Zoran Stevanović, Albin Traven, Boris 

Vehovec, mag. Igor Velov,  Manja Zorko in Lea Zupan. 

 

Svojo odsotnost so opravičili: mag. Barbara Gunčar, Nataša Majcen, Nada Mihajlović, Gašper Peterc, Damjana 

Piškur in dr. Andreja Valič Zver. 

 

Na seji so bili navzoči še: Bojan Veselinovič – direktor Mestne uprave Mestne občine Kranj, Mirko Tavčar – 

vodja Sektorja za finance in splošne zadeve, Mateja Koprivec - vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, 

Tanja Hrovat – vodja Urada za družbene dejavnosti, Boštjan Ferk – Inštitut za javno-zasebno partnerstvo, Janez 

Ziherl – vodja Urada za okolje in prostor, Marko Čehovin – vodja Urada za gospodarstvo in gospodarske javne 

službe, Tomaž Lanišek – vodja Sektorja za projekte, razvoj in pametno skupnost, Eva Romih iz Sektorja za 

projekte, razvoj in pametno skupnost, Martin Raspet – direktor Skupne občinske uprave Občin Gorenjske, Katja 

Štruc - vodja Kabineta župana, Neva Vehovec Iličić in Milena Bohinc – strokovni sodelavki v Oddelku za mestni 

svet in krajevne skupnosti.  

Na seji so bili tudi prisotni: predsednik Nadzornega odbora Ivo Bajec,  novinarji: Simon Šubic – Gorenjski glas, 

Peter Šalamon – Žurnal 24, Nejc Poljanec – Radio Gorenc.  

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, je ugotovil, da je na seji navzočih 23 svetnic in svetnikov ter, da je s tem 

mestni svet sklepčen.  

 

Pred uradnim pričetkom seje je mestni svet v spomin na gospoda Stanislava Božiča namenil minuto tišine. 20. 

septembra se je v 94. letu starosti za vedno poslovil gospod Stanislav Božič.  

V letih 1978-1982 je predsedoval Skupščini občine Kranj oziroma opravljal funkcijo župana.  
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V času svoje kariere je bil državni sekretar za delo v Ljubljani, predsednik občinskega sindikalnega sveta in 

predsednik Občinskega odbora Socialistične zveze delovnega ljudstva Slovenije (SZDLS). Sledilo je vodenje 

Skupščine občine Kranj, po izteku mandata pa je poklicno pot nadaljeval in zaključil kot direktor Zavarovalnice 

Triglav Kranj.  

V času njegovega županovanja so bile načrtovane številne nove šole. Na območju Planine so zasnovali gradnjo 

dveh osnovnih šol, in sicer OŠ Matije Čopa ter OŠ Jakoba Aljaža, takrat OŠ Bratstva in enotnosti. Na Zlatem polju 

je bila za potrebe nadaljnjega izobraževanja v načrtu gradnja nekdanje srednje iskrške šole ter fakultete in 

dijaškega doma.  

Poklicnemu delu je bil povsem predan, opravljal ga je srčno in z velikim navdušenjem, vedo povedati prijatelji in 

sorodniki. Gospoda Stanislava Božiča bomo ohranili v spoštljivem spominu. Slava mu! 

 

Sašo Govekar, vodja Oddelka za splošne zadeve in civilno zaščito ter reševanje podal poročilo o akciji gašenja 

požara v objektu Majdičev mlin, opisal je potek evakuacije bližnjih stanovalcev in nastanitev v Dijaškem domu 

Kranj. Civilna zaščita je opravila svoje delo zelo dobro. Od sedaj naprej nastopi delo za forenzike, policijo in ostale 

organe.  

 

Na mizo so bila posredovana naslednja gradiva: poročilo o izvršitvi sklepov 36. seje MS, seznam sklepov komisij 

za to sejo z vsemi pripombami. Gradivo je v ponedeljek, 26. 9. 2022, obravnaval tudi Sosvet za KS, ni bilo pripomb. 

 

Na mizo je bila posredovana nova kadrovska zadeva: Mnenje h kandidatom za ravnatelja OŠ Franceta Prešerna 

Kranj, za katero Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga, da se uvrsti na dnevni red.  

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

SKLEP:  

Na dnevni red se med Kadrovske zadeve uvrsti: Mnenje h kandidatom za ravnatelja OŠ Franceta Prešerena 

Kranj.«. 

 

Sprejeto z večino glasov (22 PRISOTNIH: 19 ZA, 0 PROTI, 3 NISO GLASOVALI). 

 

Ravno tako je predlagatelj, župan Matjaž Rakovec, predlagal uvrstitev na dnevni red novo premoženjsko 

zadevo:  Prerazporeditev sredstev. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

SKLEP: 

 

Na dnevni red se med Premoženjske zadeve uvrsti zadeva G. Prerazporeditev sredstev. «. 

 

Sprejeto soglasno (23 PRISOTNIH: 23 ZA). 

 

Z dodatnim gradivom je bila posredovana točka: Obvezna razlaga določb 2. in 3. člena Odloka o zazidalnem 

načrtu revitalizacije starega mestnega jedra Kranja, za katero župan Matjaž Rakovec predlaga, da da se uvrsti na 

dnevni red kot nova 6. točka. Ostale točke se smiselno preštevilčijo.  

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

SKLEP:  
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Na dnevni red se kot nova 6. točka uvrsti: Obvezna razlaga določb 2. in 3. člena Odloka o zazidalnem načrtu 

revitalizacije starega mestnega jedra Kranja. 

 

Sprejeto z večino glasov (22 PRISOTNIH: 21 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

Na mizo je bila posredovana točka: Obvezna razlaga četrtega člena Odloka o izvedbenem prostorskem načrtu 

Mestne občine Kranj, za katero župan Matjaž Rakovec predlaga, da se uvrsti na dnevni red kot nova 7. točka. 

Ostale točke se smiselno preštevilčijo.  

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

SKLEP:  

Na dnevni red se kot nova 7. točka uvrsti: Obvezna razlaga četrtega člena Odloka o izvedbenem prostorskem 

načrtu Mestne občine Kranj. 

 

Sprejeto z večino glasov (22 PRISOTNIH: 19 ZA, 0 PROTI, 3 NISO GLASOVALI). 

 

 

Z dodatnim gradivom je bila posredovana točka: Projekt javno-zasebnega partnerstva za objekt Severna vrata, 

za katero predlagatelj, župan Matjaž Rakovec predlaga, da se uvrsti na dnevni red kot nova 8. točka. Ostale 

točke se smiselno preštevilčijo.  

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

SKLEP:  

Na dnevni red se kot nova 8. točka uvrsti: Projekt javno-zasebnega partnerstva za objekt Severna vrata. 

 

Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 22 ZA, 1 PROTI). 

 

 

Na mizo je bila posredovana točka: Misija EU za podnebno nevtralna in pametna mesta do 2030, za katero 

predlagatelj, župan Matjaž Rakovec predlaga, da se uvrsti na dnevni red kot nova 14. točka. Ostale točke se 

smiselno preštevilčijo.  

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

SKLEP:  

Na dnevni red se kot nova 14. točka uvrsti: Misija EU za podnebno nevtralna in pametna mesta do 2030. 

 

Sprejeto soglasno (21 PRISOTNIH: 21 ZA).  

 

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec je obvestil mestni svet, da bom v skladu s tretjo točko 129. člena 

Poslovnika, v kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem 5. točke Odlok o podelitvi koncesije za 

opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti v Mestni občini Kranj na področju splošne medicine v 

Domu upokojencev Kranj po skrajšanem postopku.  

 

 



4 

 

Po krajši razpravi svetnice Ane Černe, je dal župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 36. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 22.6.2022 ter poročila o izvršitvi 

sklepov 

2. Kadrovske zadeve 

3. Premoženjske zadeve 

4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o razglasitvi kulturnih spomenikov lokalnega pomena v območju 
Šempetrske graščine v Stražišču pri Kranju - osnutek 

5. Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti v Mestni občini 

Kranj na področju splošne medicine v Domu upokojencev Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek 

6. Obvezna razlaga določb 2. in 3. člena Odloka o zazidalnem načrtu revitalizacije starega mestnega jedra 

Kranj glede dopustnih posegov na zemljiščih parc. št. 38/1, 50/2, 51/2, 56/2, 53/1, 217/1 in 123, vse k.o. 

Kranj 

7. Obvezna razlaga četrtega člena Odloka o izvedbenem prostorskem načrtu Mestne občine Kranj 

8. Projekt javno-zasebnega partnerstva za objekt Severna vrata 

9. Sklep o spremembi Sklepa o razpisu svetovalnega referenduma za ugotavljanje interesa občanov krajevne 

skupnosti Planina in Huje za združitev Krajevne skupnosti Planina in Krajevne skupnosti Huje  

10. Sklep o spremembi Sklepa o razpisu svetovalnega referenduma za ugotavljanje interesa občanov krajevne 

skupnosti Bratov Smuk in Primskovo o spremembi območja krajevnih skupnosti Bratov Smuk in Primskovo 

11. Strategija razvoja mladinskega dela v Mestni občini Kranj za obdobje 2022–2030 

12. Letni program športa v Mestni občini Kranj za leto 2023 

13. Predlogi za podelitev priznanj Mestne občine Kranj za leto 2022 

14.  Misija EU za podnebno nevtralna in pametna mesta do 2030  

15. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta 

 

Sprejeto soglasno (23 PRISOTNIH: 23 ZA).  

 

 

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 36. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ Z DNE 22. 6. 2022 IN POROČILA 

O IZVRŠITVI SKLEPOV  

 

Poročilo o izvršitvi sklepov 36. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 22. 6. 2022 je podal direktor 

Mestne uprave Mestne občine Kranj Bojan Veselinovič. 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP: 

 

Potrdi se zapisnik 36. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 22. 6. 2022 in poročilo o izvršitvi sklepov. 

 

Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA). 

 

 

 

 

 

 

 



5 

 

2. KADROVSKE ZADEVE 

 

A. IMENOVANJE NAMESTNEGA ČLANA VOLILNE KOMISIJE MESTNE OBČINE KRANJ 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednja 

 

SKLEPA:  

 

1. Mestni svet Mestne občine Kranj razreši Sebastjana Gubiča z mesta člana volilne komisije Mestne občine 

Kranj. 

2. Za nadomestnega člana volilne komisije Mestne občine Kranj se imenuje Roman Nahtigal. 

Sklep začne veljati z dnem sprejema na mestnemu svetu in velja do izteka mandata dosedanji sestavi volilne 

komisije Mestne občine Kranj 

 

Sprejeto z večino glasov (25 PRISOTNIH: 24 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

B. IMENOVANJE NADOMESTNEGA PREDSTAVNIKA V SVET ZAVODA OŠ SIMONA JENKA KRANJ 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednja 

 

SKLEPA:  

 

1. Mestni svet Mestne občine Kranj razreši Jernejo Logar kot predstavnico Mestne občine Kranj v Svetu zavoda 

OŠ Simona Jenka Kranj.  

2. V Svet zavoda OŠ Simona Jenka Kranj se kot nadomestno predstavnico Mestne občine Kranj imenuje Vlasta 

Rozman. 

Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj in velja do izteka mandata 

dosedanji sestavi Sveta zavoda OŠ Simona Jenka Kranj. 

 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 

 

 

C. MNENJE O KANDIDATIH ZA RAVNATELJA OŠ FRANCETA PREŠERNA KRANJ 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

M N E N J E   h kandidaturam za ravnatelja Osnovne šole Franceta Prešerna Kranj: 
Tomažu Langu in Silvanu Baša se da pozitivno mnenje h kandidaturam za ravnatelja Osnovne šole Franceta 
Prešerna Kranj.  
 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 

 

 

 

 



6 

 

3. PREMOŽENJSKE ZADEVE 

 

A. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2100 KRANJ parcela 999/3 (ID 7274236)  

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  
 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 

Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so se seznanili z vsebino predlaganih sklepov pod točkami 

3. A, 3. B in 3. C Premoženjskih zadev in se z njimi strinjajo. 

 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu premoženjskih zadev. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami 

 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra nepremičnine katastrska občina 2100 KRANJ parcela 999/3 

(ID 7274236). 
 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 

 

 

B. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2135 DRULOVKA parcela 74/36 (ID 

6056784) 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 
Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 

Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so se seznanili z vsebino predlaganih sklepov pod točkami 

3. A, 3. B in 3. C Premoženjskih zadev in se z njimi strinjajo. 

 
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu premoženjskih zadev. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami 

 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra nepremičnine katastrska občina 2135 DRULOVKA parcela 

74/36 (ID 6056784). 
 

Sprejeto z večino glasov (25 PRISOTNIH: 24 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
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C. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2140 PODREČA parcela 1015/10 (ID 

7260956) in katastrska občina 2140 PODREČA parcela 1016/2 (ID 7260923) 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 
Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 

Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so se seznanili z vsebino predlaganih sklepov pod točkami 

3. A, 3. B in 3. C Premoženjskih zadev in se z njimi strinjajo. 

 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu premoženjskih zadev. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami 

 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra na katastrska občina 2140 PODREČA parcela 1015/10 (ID 

7260956) in katastrska občina 2140 PODREČA parcela 1016/2 (ID 7260923). 
 

 Sprejeto soglasno (23 PRISOTNIH: 23 ZA). 

 

 

D. Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2022 - dopolnitev 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 
Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 

Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so se seznanili z vsebino predlaganega sklepa pod točko 3. 

D in se z njim strinjajo. 

 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu premoženjskih zadev. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami 

 

Stanovanjska komisija:  

Komisija se je z gradivom seznanila in ga v okviru svojih pristojnosti podpira.  

 

V razpravi so sodelovali: Bojan Homan, Igor Velov, Mateja Koprivec, Janez Černe, Jernej Pavlič in Tanja Hrovat. 

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  
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Sprejme se dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2022. 

 

 Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 

 

 

E. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2022 - dopolnitev 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  
 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 

Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so se seznanili z vsebino predlaganega sklepa pod točko 3. 

E in se z njim strinjajo. 

 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu premoženjskih zadev. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami 

 

Stanovanjska komisija:  

Komisija se je z gradivom seznanila in ga v okviru svojih pristojnosti podpira.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2022. 

 

Sprejeto z večino glasov (25 PRISOTNIH: 24 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

F. Uvrstitev novega projekta v Načrt razvojnih programov 2022 in prerazporeditev sredstev 

 

Uvodno poročilo je podal Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte. 

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 

Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so se seznanili z vsebino predlaganih sklepov pod točko 3. F 

Premoženjskih zadev in se z njimi strinjajo. 

 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednje 

 

SKLEPE:  

 

I. 

1. V  proračunu Mestne občine Kranj za leto 2022, se odpre nov NRP Odkup zemljišča pri OŠ Janeza Puharja Kranj 

– Center, PŠ Primskovo; 

iz NRP 40621087 Park Primskovo, PP 231087 Zelene površine, otr. igr. - investicije, podkonta 420600 Nakup 

zemljišč, v višini 66.000 EUR in podkonta 420804 Načrti in druga projektna dokumentacija, v višini 2.924 EUR, 

se sredstva v skupni višini 68.924 EUR prerazporedijo; 
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na nov NRP, PP 111001 Investicije in invest. transfer-izobraževanje, podkonto 420600 – Nakup zemljišč, v višini 

68.774 EUR, podkonto 402920 Sodni stroški, storite odvetnikov, sodni izvedencev, tolmačev, notarjev in 

drugih, v višini 150 EUR, t.j. v skupni višini 68.924 EUR. 

2. V proračunu Mestne občine Kranj za leto 2022, se odpre nov NRP Obnova telovadnice na OŠ Franceta Prešerna 

Kranj; 

iz NRP 40621035 GJI na območju OPPN PC Hrastje, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, 

podkonta 420600 Nakup zemljišč, se sredstva v višini 681.950 EUR prerazporedijo;  

na nov NRP, PP 111001 Investicije in invest. transfer-izobraževanje, podkonto 420500 Investicijsko vzdrževanje 

in izboljšave, v višini 681.950 EUR. 

 

II. 
1. Iz NRP 40018001 Urbana prenova Kranja 1, podNRP 40018101 Prenova objekta na Cankarjevi ulici 2, PP 

111310 Glasbena šola - investicije, podkonta 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, se sredstva v višini 

209.000 EUR prerazporedijo; 

na NRP 40320001 Kovačnica-podjetniški inkubator Kranj, PP 170403 Razvoj malega gospodarstva, podkonto 

420202 Nakup strojne računalniške opreme, v višini 10.000 EUR, podkonto 420500 Investicijsko vzdrževanje 

in izboljšave, v višini 190.000 EUR in podkonto 420804 Načrti in druga projektna dokumentacija, v višini 9.000 

EUR, v skupni višini 209.000 EUR. 

2. Iz NRP 40600137 Oskrba s pitno vodo na območju Zg. Save - 1. sklop, PP 231007 Oskrba z vodo – investicije in 

invest. transfer, podkonta 420401 Novogradnje, se sredstva v višini 100.000 EUR prerazporedijo; 

iz NRP 40621035 GJI na območju OPPN PC Hrastje, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, 

podkonta 420600 Nakup zemljišč, se sredstva v višini 100.000 EUR prerazporedijo; 

na NRP 40619001 Rekonstrukcija ceste Breg-Mavčiče, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, 

podkonto 420600 Nakup zemljišč, v višini 200.000 EUR. 

3. Iz NRP 40621083 Komunalna in prometna ureditev na relaciji Gorenja Sava-Rakovica-Zabukovje-Sp. Besnica in 

Zg. Besnica, PP 231101  Taksa za obremenjevanje vode, podkonta 420804 Načrti in druga projektna 

dokumentacija, v višini 42.500 EUR, podkonta 420899 Plačila drugih storitev in dokumentacije, v višini 35.500 

EUR, PP 231007 Oskrba z vodo – investicije in invest. transfer, podkonta 420804 Načrti in druga projektna 

dokumentacija, v višini 12.000 EUR in podkonta 420899 Plačila drugih storitev in dokumentacije, v višini 10.000 

EUR in PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, podkonta 420600 Nakup zemljišč, v višini 

20.000 EUR, podkonta 420804 Načrti in druga projektna dokumentacija, v višini 16.400 EUR in podkonta 

420899 Plačila drugih storitev in dokumentacije, v višini 13.600 EUR, se sredstva v skupni višini 150.000 EUR, 

prerazporedijo; 

na NRP 40621041 Avtobusna postajališča, PP 221002 Urejanje cestnega prometa  - investicije, podkonto, 

420401 Novogradnje, v višini 150.000 EUR. 

4. Iz NRP 40621035 GJI na območju OPPN PC Hrastje, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, 

podkonta 420600 Nakup zemljišč, se sredstva v višini 56.000 EUR prerazporedijo; 

na NRP 40618008 Vzdrževanje in obnove kanalizacijske infrastrukture, PP 231101 Taksa za obremenjevanje 

vode, podkonto 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v višini  46.000 EUR in  podkonto 420804 Načrti 

in druga projektna dokumentacija, v višini 5.000 EUR oz. v skupni                         višini 51.000 EUR; 

na NRP 40618006 Vzdrževanje in obnove vodovodne infrastrukture, PP 231007 Oskrba z vodo – investicije in 

invest. transfer, podkonto 420804 Načrti in druga projektna dokumentacija, v                               višini 5.000 

EUR. 

5. Iz PP 101008 Pametno mesto, podkonta 402199 Drugi posebni materiali in storitve, se sredstva v višini 50.000 

EUR, ki so bila planirana za realizacijo projektov pametnega mesta prerazporedijo;  

na PP 110701 OŠ STRAŽIŠČE KRANJ, podkonto 413302 Tekoči transferi v javne zavode, za izdatke za blago in 

storitve, v višini 50.000 EUR.  

6. Iz PP 101008 Pametno mesto, podkonta 402199 Drugi posebni materiali in storitve, se sredstva v višini 30.000 

EUR, ki so bila planirana za realizacijo projektov pametnega mesta prerazporedijo; 

na PP 110601 OŠ JAKOBA ALJAŽA KRANJ, podkonto 413302 Tekoči transferi v javne zavode, za izdatke za blago 

in storitve, v višini 30.000 EUR.  

 

Sprejeto z večino glasov (25 PRISOTNIH: 24 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
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G. Prerazporeditev sredstev 

 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  

 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

 

SKLEP:  

 

V proračunu Mestne občine Kranj za leto 2022 se iz PP 130203 Umetniški programi v kulturi, podkonta 410299 

Druge subvencije privatnim podjetjem in zasebnikom, se sredstva v višini 700,00 EUR prerazporedijo na PP 130205 

Materialni stroški – kultura, podkonto 402600 Najemnine in zakupnine za poslovne objekte. 

 

Sprejeto z večino glasov (24 PRISOTNIH: 23 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
 

 

4. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O RAZGLASITVI KULTURNIH SPOMENIKOV LOKALNEGA 

POMENA V OBMOČJU ŠEMPETRSKE GRAŠČINE V STRAŽIŠČU PRI KRANJU - OSNUTEK 

 
Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  
 
Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 

Komisija za kulturo in šport:  

Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o razglasitvi kulturnih spomenikov 
lokalnega pomena v območju Šempetrske graščine v Stražišču pri Kranju - osnutek  
 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

 

SKLEP:  

 
Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o razglasitvi kulturnih spomenikov lokalnega 
pomena v območju Šempetrske graščine v Stražišču pri Kranju.  
 

Sprejeto soglasno (23 PRISOTNIH: 23 ZA).  

 

 

5. ODLOK O PODELITVI KONCESIJE ZA OPRAVLJANJE JAVNE SLUŽBE V OSNOVNI ZDRAVSTVENI DEJAVNOSTI V 

MESTNI OBČINI KRANJ NA PODROČJU SPLOŠNE MEDICINE V DOMU UPOKOJENCEV KRANJ – OSNUTEK – 

PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  
 
Stališča komisij:  
 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu dopolnjenemu besedilu akta in se strinja s predlogom 
za skrajšani postopek.   
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Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila z Odlokom o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni 
dejavnosti v Mestni občini Kranj na področju splošne medicine v Domu upokojencev Kranj – osnutek – predlog 
za skrajšani postopek. 
 

V razpravi so sodelovali: Irena Dolenc, Sandra Gazinkovski in Tanja Hrovat.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednje  

 

SKLEPE:  

 

1. Sprejme se osnutek Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti 
v Mestni občini Kranj na področju splošne medicine v Domu upokojencev Kranj.   

 
Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA).  

 

2. Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti v Mestni občini Kranj 
na področju splošne medicine v Domu upokojencev Kranj se sprejme po skrajšanem postopku. 

3. Sprejme se Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti v Mestni 
občini Kranj na področju splošne medicine v Domu upokojencev Kranj. 

 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA).  
*Opomba: Saša Kristan glasovala ZA z dvigom rok, ker je glasovalni gumb pokvarjen. 

 

 

6. OBVEZNA RAZLAGA DOLOČB 2. IN 3. ČLENA ODLOKA O ZAZIDALNEM NAČRTU REVITALIZACIJE STAREGA 

MESTNEGA JEDRA KRANJ GLEDE DOPUSTNIH POSEGOV NA ZEMLJIŠČIH PARC. ŠT. 38/1, 50/2, 51/2, 56/2, 

53/1, 217/1 IN 123, VSE K.O. KRANJ 

 
Uvodno poročilo je podal Janez Ziherl, vodja Urada za okolje in prostor.  
 
Stališča komisij: 
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija predlaga sprejem obvezne razlage. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila z Obvezno razlago določb 2. in 3. člena Odloka o zazidalnem načrtu revitalizacije 

starega mestnega jedra Kranj glede dopustnih posegov na zemljiščih parc. št. 38/1, 50/2, 51/2, 56/2, 53/1, 

217/1 in 123, vse k.o. Kranj   

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

 

SKLEP:  

 
Mestni svet Mestne občine Kranj sprejme Obvezno razlago drugega in tretjega člena Odloka o zazidalnem načrtu 
revitalizacije starega mestnega jedra Kranja glede dopustnih posegov na zemljiščih parc. št. 38/1,50/2, 51/2, 
56/2, 53/1, 217/1 in 123, vse k.o. Kranj.  
 

Sprejeto z večino glasov (25 PRISOTNIH: 23 ZA, 0 PROTI, 2 VZDRŽANA). 
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7. OBVEZNA RAZLAGA ČETRTEGA ČLENA ODLOKA O IZVEDBENEM PROSTORSKEM NAČRTU MESTNE OBČINE 

KRANJ 

 
Uvodno poročilo je podal Janez Ziherl, vodja Urada za okolje in prostor.  
 
Stališča komisij: 
 
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija predlaga sprejem obvezne razlage. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila z Obvezno razlago podtočke 25 4. člena Odloka o izvedbenem prostorskem načrtu 

Mestne občine Kranj. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

 

SKLEP:  

 
Mestni svet Mestne občine Kranj sprejme Obvezno razlago četrtega člena Odloka o izvedbenem prostorskem 
načrtu Mestne občine Kranj.  
 
Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA).  
 

 

8. PROJEKT JAVNO-ZASEBNEGA PARTNERSTVA ZA OBJEKT SEVERNA VRATA 

 
Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  
 
Stališče komisije: 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Projektom javno-zasebnega partnerstva za objekt Severna vrata. 

 
V razpravi so sodelovali: Irena Dolenc, Tanja Hrovat, Jernej Pavlič, Janez Ziherl, Boštjan Ferk iz Inštituta za javno-

zasebno partnerstvo, Janez Černe, Bojan Homan in Sandra Gazinkovski.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 
Mestna uprava Mestne občine Kranj nadaljuje postopek javno – zasebnega partnerstva za projekt Severna vrata 
z obstoječim ponudnikom SGP graditelj d.d. in od njega pridobi končno zavezujočo ponudbo.   
 

Sprejeto z večino glasov (21 PRISOTNIH: 16 ZA, 0 PROTI, 5 NI GLASOVALO). 

 

 

9. SKLEP O SPREMEMBI SKLEPA O RAZPISU SVETOVALNEGA REFERENDUMA ZA UGOTAVLJANJE INTERESA 

OBČANOV KRAJEVNE SKUPNOSTI PLANINA IN HUJE ZA ZDRUŽITEV KRAJEVNE SKUPNOSTI PLANINA IN 

KRAJEVNE SKUPNOSTI HUJE  

 
Uvodno poročilo je podala Katja Štruc, vodja Kabineta župana.  
 
Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k besedilu predlaganih sklepov.   
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Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Sklepom o spremembi Sklepa o razpisu svetovalnega referenduma za ugotavljanje 

interesa občanov krajevne skupnosti Planina in Huje za združitev Krajevne skupnosti Planina in Krajevne 

skupnosti Huje. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, na glasovanje naslednji  
 
SKLEP: 
 
Sprejme se Sklep o spremembi Sklepa o razpisu svetovalnega referenduma za ugotavljanje interes občanov 
krajevne skupnosti Planina in Huje za združitev Krajevne skupnosti Planina in Krajevne skupnosti Huje.   
 

Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 22 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL.) 

 

 

10. SKLEP O SPREMEMBI SKLEPA O RAZPISU SVETOVALNEGA REFERENDUMA ZA UGOTAVLJANJE INTERESA 

OBČANOV KRAJEVNE SKUPNOSTI BRATOV SMUK IN PRIMSKOVO O SPREMEMBI OBMOČJA KRAJEVNIH 

SKUPNOSTI BRATOV SMUK IN PRIMSKOVO 

 
Uvodno poročilo je podala Katja Štruc, vodja Kabineta župana.  
 
Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija nima pripomb k besedilu predlaganih sklepov.   
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Sklepom o spremembi Sklepa o razpisu svetovalnega referenduma za ugotavljanje 

interesa občanov krajevne skupnosti Bratov Smuk in Primskovo o spremembi območja krajevnih skupnosti 

Bratov Smuk in Primskovo. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, na glasovanje naslednji  
 
SKLEP: 
 
Sprejme se Sklep o spremembi Sklepa o razpisu svetovalnega referenduma za ugotavljanje interes občanov 
krajevne skupnosti Bratov Smuk in Primskovo o spremembi območja krajevnih skupnosti Bratov Smuk in 
Primskovo.   
 

Sprejeto soglasno (24 PRISTONIH: 24 ZA). 

*Opomba: Saša Kristan glasovala ZA z dvigom rok, ker je glasovalni gumb pokvarjen. 
 

 

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, je ob 17:50 odredil odmor do 18:10.  
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11. STRATEGIJA RAZVOJA MLADINSKEGA DELA V MESTNI OBČINI KRANJ ZA OBDOBJE 2022–2030 

 
Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  
 
Stališče komisije: 
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila s Strategijo razvoja mladinskega dela v Mestni občini Kranj za obdobje 2022–2030. 
 
V razpravi so sodelovali: Ana Černe, Irena Dolenc, Igor Velov, Sandra Gazinkovski, Bojan Homan, Janez Černe, 
Saša Kristan in Tanja Hrovat.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se Strategija razvoja mladinskega dela v Mestni občini Kranj za obdobje 2022 – 2030.   
 

Sprejeto soglasno (22 PRISTONIH: 22 ZA). 

 

 

 

12. LETNI PROGRAM ŠPORTA V MESTNI OBČINI KRANJ ZA LETO 2023 

 
Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  
 
Stališče komisije: 
Komisija za kulturo in šport:  

Komisija se je seznanila z Letnim programom športa v Mestni občini Kranj za leto 2023. 
 
V razpravi so sodelovali: Bojan Homan, Irena Dolenc, Ana Černe in Tanja Hrovat.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se Letni program športa v Mestni občini Kranj  za leto 2023.   
 

Sprejeto soglasno (26 PRISTONIH: 26 ZA). 

*Opomba: Saša Kristan glasovala ZA z dvigom rok, ker je glasovalni gumb pokvarjen. 
 

 

 

13. PREDLOGI ZA PODELITEV PRIZNANJ MESTNE OBČINE KRANJ ZA LETO 2022 

 

Uvodno poročilo je podal Igor Velov, predsednik Komisije za nagrade in priznanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, na glasovanje naslednji  
 
SKLEP: 
 

1. NAZIV ČASTNI OBČAN MESTNE OBČINE KRANJ za leto 2022 prejme  

  gospod profesor Matevž Fabijan  

- za razvoj kakovostnega zborovskega petja ter uveljavitev doma in v tujini 
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2. NAGRADO MESTNE OBČINE KRANJ za leto 2022 prejme 

 gospod Zoran Smiljanić 

- za prepoznavnost in edinstvene rešitve slovenskega stripa 

 

 3. LISTINO O PRIZNANJU MESTNE OBČINE KRANJ za leto 2022 prejmejo 

 gospod Jože Frelih 

- za predano prostovoljno delo na področju gasilstva 

 gospod Jože Benedik 

- za skrbno urejanje pohodniških poti na Sv. Jošt 

 gospa Fani Bevk 

- za napredek in uspešno vodenje OŠ Staneta Žagarja 

 

4. VELIKO PLAKETO MESTNE OBČINE KRANJ za leto 2022 prejme 

 Mešani pevski zbor DPD »Svoboda« Stražišče  

- ob 70-letnici uspešnega delovanja 

 

5. VELIKO PREŠERNOVO PLAKETO za leto 2022 prejme 

 gospod Simon Krejan 

- za prepoznavnost in povezovanje fotografskega društva 

 

Sprejeto soglasno (26 PRISTONIH: 26 ZA). 

*Opomba: Saša Kristan glasovala ZA z dvigom rok, ker je glasovalni gumb pokvarjen. 
     Lea Bidovec glasovala ZA z dvigom rok.  

 

 

 

14. MISIJA EU ZA PODNEBNO NEVTRALNA IN PAMETNA MESTA DO 2030  

 

Uvodno poročilo je podal Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, na glasovanje naslednji  
 
SKLEP: 
 

Mestni svet Mestne občine Kranj podpira prizadevanje in delovanje Mestne občine Kranj pri doseganju ciljev 

misije EU za podnebno nevtralna in pametna mesta do leta 2030. 

 

Sprejeto soglasno (24 PRISTONIH: 24 ZA). 

*Opomba: Saša Kristan glasovala ZA z dvigom rok, ker je glasovalni gumb pokvarjen. 
 

 

 

15. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA 

 

1. Bojan Homan:  

- Izpostavil je, da vhod v mestno občino že nekaj časa ni več tako, kot je bil. Včasih je prišel z veseljem na mestno 

občino, ni bilo stožcev, ni bilo ograj in vrata so bila odprta. Danes pride na mestno občino, pred vhodom gneča, 

en kup ljudi, vrata zaprta, čaka varnostnika. Pred vrati je pa največ ljudi, ki čakajo na vizo oziroma tujcev. Dal je 

pobudo, da bi se te stvari uredilo, občina je lastnica te stavbe, ki ima več vhodov, več prostorov, da se naredi 
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vhod za tujce posebej in bo občina splet prijazna in odprta, kot je bila. Razume, da ima uprava enota zadrego, 

stisko, ampak naj se razume tudi občane, od katerih se marsikdo obrne, ker ne ve zakaj je taka gneča pred vrati. 

 

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj, je odgovoril, da o tem na občini razmišljajo že zadnji dve leti. 

Odgovor je, da bo glavni vhod za občino postal iz platoja pri Brionih. Trakt A stavbe občine je v 97 odstotkov 

zasedenosti upravne enote in dejansko hodijo tja samo stranke na upravno enoto. Po meritvah je samo 5 

odstotkov strank za Mestno občini Kranj, ki gredo skozi glavna vrata. Smiselno je, da je vhod v občino s strani, ker 

trakta B in C uporaba občino. Jutri bo potekala montaža steklenih vrat med traktom A in traktom B, v naslednjem 

tednu pa predvidoma sledi tudi medijski dogodek, s katerim bodo občani obveščeni o tej spremembi.  

 

2. Mag. Igor Velov:  

- Nekaj dni nazaj ga je šokiralo dejstvo, da je kot Igor Velov naročil oglas v Kranjskih novicah in po spletu okoliščin 

je izvedel, da je bil ta oglas nekomu na občini poslan v pregled. Zanima ga, zakaj, po kakšnem ključu se stvari, ki 

jo nekdo naroči, gredo v neko odobritev. Upa, da to ni vsebinska cenzura, da bo kdo povedal, kaj lahko oglašujejo. 

Prosil je za pojasnilo, zakaj, da bo znal v bodoče drugače ravnati. Prosil je tudi, da v najkrajšem možnem času dobi 

na vpogled pogodbo, ker so na Gorenjskem glasu povedali, da se je pregled zgodil, ker imajo tako pogodbo.  

 

V nadaljnji razpravi so sodelovali: Zoran Stevanović, Bojan Homan, Katja Štruc, mag. Igor Velov, Jernej Pavlič, 

Bojan Veselinovič in Janez Černe.  

 

3. Irena Dolenc:  

- Pred letom in pol je podala pobudo za omejitev plakatnega onesnaževanja Kranja. Na razno raznih mestih v 

Kranju, kot so kozolci, na poljih na Sorškem polju, na obcestnih zemljiščih so postavljena nova in nova plakatna 

mesta. Nekatera plakatna mesta so zasedena samo v času volitev, sicer pa oglašujejo koncert, ki se je zgodil pred 

osmimi meseci. Obljubljeno je bilo, da se bo zadeva preučila po izteku volilnega leta, po 20. novembru.  

 

Janez Ziherl, vodja Urada za okolje in prostor, je povedal, da ima Kranj v aktualnem Občinskem prostorskem 

načrtu že sprejete strokovne podlage, ki precej omejujejo območja oglaševanja. Tui novi zakon ZURP3 omejuje 

oglaševanje na prvih kmetijskih zemljiščih in daje neko prehodno obdobje, do kdaj mora biti odstranjena. S  strani 

občine oziroma urada so prijavili določena plakatna mesta, ki po strokovnih podlagah niso dovoljena,  

inšpektoratu za odstranitev oziroma nelegalno postavitev. Kmetijski inšpektorat je določena plakatna mesta 

uspešno odstranil, pojavila so se pa po nekaj mesecih zopet na istem mestu nova plakatna mesta. V zadnjem času 

se s temi prijavami ukvarja tudi občinski inšpektorat. V okviru sprememb OPN se pripravlja nova podlaga, kjer 

bodo tudi tiste, ki so dovoljeni na kmetijskih zemljiščih ob nekaterih vpadnicah, zaradi uskladitve zakona nekatera 

plakatna mesta morala biti brisana. Na stavbnih zemljiščih pa lahko so določena plakatna mesta. V navezi so z 

Ljubljano, kjer imajo to tematiko dobro urejeno, redno izvajajo nadzore, odstranjujejo kršitelje in jih kaznujejo. V 

spremembah OPN bodo nove podlage in sprejemljive lokacije za postavitev plakatnih mest. Nelegalno 

postavljena bodo morali odstraniti.  

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da sta oba urada pripravila prijavo 

z dopisom, da se na vpadnicah v mesto počisti nezakonita plakatna mesta in tako se je začelo z odstranjevanjem. 

V notranjem usklajevanju je tudi že nov odlok o oglaševanju, ki ureja plakatiranje.  

 

4. Tomaž Ogris:  

- Zanima ga, ali ima občina informacije o zadnjem stanju popravila ceste nad Savskim otokom. Na slabo stanje 

vozišča je opozoril že novembra 2021.  

- Vprašal je, ali je občina obveščena, da kakšni avtobusi kdaj ne vozijo, ne pridejo po vasi, verjetno zaradi 

bolniških, pomanjkanja šoferjev. V velikokrat se zgodi, da otroci dejansko ne morejo priti v šolo, ker ni avtobusa. 

Če občina ima to informacijo, bi verjetno morala del sredstev po koncesijski pogodbi pridobiti nazaj.  
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- Izpostavil je 15odstotno dražje parkiranje, če se poravna parkirnina preko Easypark aplikacije. Vprašal je, ali 

obstaja kakšna konkurenca, ki nudi manjšo provizijo in koliko dejansko ta Easypark dobi prek te aplikacije od 

občine Kranj s temi 15 procentno provizijo, to je tudi to, kar me je zanimalo, če imamo kakšne informacije?  

 

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj, je povedal, da so v stalnem kontaktu z ministrstvom glede 

obvoznice. Glavni in izključni problem je v tem, da izvajalec, ki je slabo naredil celo zadevo, podlaga in asfalta 

nista bila dobro urejena, položena, zato je asfalt splaval po hribu navzdol. Izvajalec je ministrstvo oziroma 

direkcijo za infrastrukturo toliko časa zavajal, da se je direkcija odločila, da bo vnovčila garancijo in  izvedla ta 

popravila sama. Garancijo so vnovčili ta teden, zdaj morajo izbrati izvajalca in na svojo roko narediti na novo.  

 

5. Saša Kristan:  

- Opozorila je na pritožbe stanovalcev, ki živijo nad železniško postajo, da v nekem mladinskem centru na 

železniški postaji nastaja neznosen hrup. Zanima jo, kdo tam vodi zadevo, kdo financira, kakšna dovoljenja imajo, 

kdo jih je izdal, kaj se tam notri lahko izvaja.  

- Podobno jo zanima tudi za prireditev, ki je bila v Udinborštu, kako so dobili dovoljenje, kaj se je tam dogajalo. 

Prosila je za neko razlago glede prireditve.  

- Zanima jo, kako bodo ljudje iz desnega brega Save prišli do Kranja, glede na to, da je zdajle zaprt Jelenov klanec, 

most čez Savo je v slabem stanju, pločniki zaprti, kranjska obvoznica je v katastrofalnem stanju, guba se nov asfalt 

na Delavskem mostu.  

- Pohvalila je gospoda Podjeda iz medobčinskega inšpektorata za korektno delo.  

 

6. Lea Bidovec:  

- Ob obilici snežnih padavin v zimskem času službe vozijo sneg v kanjon Kokre, kjer se gradi kranjski kokrški 

ledenik. Zanima jo, ali se bo lokacija tega umetnega ledenika prestavila kam drugam? UGDP 

-  Poleti je bilo okoli Kokre zelo veliko skupin, ki so imeli poletno varstvo otrok. Otroci so se kopali v reki. Glede 

na to, da je bila onesnažena voda v reki Kokri, je vprašala, ali je občina dolžna poskrbeti za testiranje vode.  

Vprašala je, kaj se lahko naredi, ali se lahko namesti kakšno opozorilo o oporečnosti kopalne vode v Kokri.  

 

Matjaž Rakovec, župan Mestne občine Kranj, je povedal, da so na začetku kopalne sezone vzeli vzorce čiste vode 

na treh mestih. Potem, ko je prišlo do izliva, suše in pa onesnaženja, so ponovno testirali vodo v Kokri in ugotovili, 

da Kokra ni primerna za kopanje. Opozorila so dali v Kranjske novice in redno obveščali po radiu.  

 

Janez Ziherl, vodja Urada za okolje in prostor, je povedal, da občina ni dolžna spremljati stanja voda, ampak jo 

spremlja ob takih dogodkih kot vedno. Naročeno je mesečno spremljanje stanja Kokre na treh mestih, tudi iz 

vidika, da se ugotovi, kje so kakšna potencialna onesnaženja, na katerih delih ali pride to iz Rupovščice ali pride 

iz Jezerskega. Ena lokacija bo na začetku občine, druga pod starim delom Kranja, tretja pa iztok Rupovščice. 

Meritve so pojačali na stroške občine.  

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da se že več kot 30 let spušča sneg 

v kanjon Kokre. Letos poleti je Komunala Kranj dobila navodilo, da se pridobi novo alternativno lokacijo, 

najverjetneje v Savo.  

 

7. Igor Velov:  

- V Listi za razvoj Kranja so že spomladi opozorili na nevarno krožišče v Stražišču, gre za krožišče med Delavsko in 

Škofjeloško. Takrat so mu odgovorili, da je tam preplastitev slaba in nevarna, vendar je občina napak reševala 

problem in sicer zreskala asfalt oziroma zgornjo plast odrezala. Na junijski seji je na to opozoril,  zahteval odgovor 

in ukrepanje. Do danes se tam ni nič spremenilo, zato je še enkrat pozival, da se tam asfaltira. Prosil je za odgovor, 

ali ima občina namen to asfaltirati, urediti površino tako, da bo varna in do kdaj, če pa nima, naj pove, da zavestno 

želi imeti tam nevarno krožišče.  
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- Po odloku imajo gibalno ovirane osebe možnost vstopa v mestno jedro samo za pol ure. V Listi za razvoj Kranja 

so mnenja, da je pol ure premalo. Za kakršenkoli opravek v mestu, sploh ker so to gibalno ovirane osebe, rabijo 

več časa za parkiranje, za izhod iz vozila, za gibanje po mestu in tako naprej, zato predlagajo, da se pripravi 

spremembo odloka, kjer se bo ta čas podaljšal na dve uri, in to bo tudi v skladu s sistemom kratkotrajnega 

parkiranja.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 19:40. 

 

 

Zapisala:  

Milena Bohinc 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 

 


